
Styremøte - FAU Solvang skole  
Onsdag 24.03.2020 kl.18:30  

Styret: 

  
 

Saksliste 

- Sak 38/2020-21 Gjennomgang av forrige møtereferat 
Alf lager utkast til retningslinjer for klassekasse og bursdagsgaver som utgangspunkt for drøfting i 
neste styremøte. 

- Sak 39/2020-21 Økonomi FAU 
Ingen endringer siden sist. 
 
- Sak 40/2020-21 Info fra SU 
Møte i SU planlagt 17.03.2021, men ble avlyst. Daniel har hatt samtale med rektor på telefon. 

Lekser: Rektor fått i oppdrag av skolesjefen å se på ev. retningslinjer for leksegivning. I dag forskjell 
på trinnene og også innen trinnene. Spilt inn om det er mulighet for lekser i andre fag enn norsk og 
matematikk. Lesing kan for eksempel bakes inn i andre lekser, for eksempel naturfag. Også spilt inn 
muligheten for lekser i praktiske fag. Saken settes opp på neste FAU-møte med sikte på å utforme et 
skriv/brev som oppsummerer FAU sitt syn på spørsmål om lekser, leksefrihet, bevissthet omkring 
variasjon i leksene mv. 

17. mai: Ser ut til at det skal lages video fra hver skole på 30-60 sekunder. Ellers sannsynligvis ikke 
arrangementer verken i sentrum eller på skolen. Muligens en slags avslutning onsdagen før 17. mai 
internt i kohortene om dette lar seg gjøre. 

Opplæring av elevråd: Rektor kommer tilbake til saken i neste SU-møte. 

 



Besøksdag: Video spilles inn og sendes til alle foreldre som har barn som begynner til høsten. 
Planlegger også fysisk besøksdag, og at barnehagene skal ha besøksdager i mai og juni. Må ev. 
revurderes i forhold til utvikling i smittesituasjonen. 
 
- Sak 41/2020-21 Info fra KFU 
Skolekontoret orienterte om skoletilbudet på Fagerheim skole og Hagland skole. Dette er et 
alternativt tilbud for elever i Haugesundsskolen som har psykososiale vansker/atferdsvansker. 
Fagerheim skole er et tilbud for elever på ungdomskolen mens Hagland skole er et dagtilbud 1-2 
dager i uken for elever i barneskolen.  Fagerheim skole har kapasitet på 7 elever og det er opptak av 
elever hele året. 1 elev startet ved skolen ved skolestart i august. Skolekontoret mener dette tilbudet 
er godt i dag og har ingen planer om å endre dette tilbudet. Godt samspill mellom de aktørene som 
vurderer elevene. Jevnlig kontaktmøter mellom kommunene på Haugalandet, men pr. i dag ingen 
planer om interkommunalt samarbeid på dette området.  

Sak spilt inn fra Solvang FAU vedr. mangelfulle retningslinjer i Haugesund kommune for bruk av 
digitale enheter utenfor skoletid. Flere FAU har meldt inn bekymringer og uheldige opplevelser med 
meldinger, bilder, oppringinger osv. på kveldstid. Vedtak på at KFU skal sende brev til skoleetaten 
med anmodning om at digitale enheter legges igjen på skolen og ikke brukes utenfor skoletid. 
Spesielt for 1.-4.-trinn. Selvsagt med mulighet for unntak i spesielle situasjoner.  

SFO i Haugesund: Fra skoleåret 2021/2022 kommer det egen nasjonal rammeplan for SFO. 
Rammeplanen skal legge til rette for lek, kultur og fritidsaktiviteter, i tillegg til å gi barna omsorg og 
tilsyn. Utdanningsdirektoratet hadde utkastet til den nye rammeplanen ute på høring med 
høringsfrist 16 mars. Haugesund kommune sendte ikke inn noe innspill i høringsrunden.  Skolesjef 
Røvær er invitert til KFU-møte i mai for å orientere om den nye rammeplanen og hvilke konsekvenser 
det får for innholdet i SFO-hverdagen i Haugesund fra høsten av. 
 
- Sak 42/2020-21 Trafikk. Status v Daniel 
Lite respons på melding lagt ut på klassesidene. Ønskelig med en gruppe med 3-4 personer. 

 
- Sak 43/2020-21 Temakveld. Status v komite. 
Komiteen har landet på «Samspill og relasjoner». Ida Brandtzæg – psykologspesialist. Vært i kontakt 
med henne mtp. et innlegg på ca. en time + en panelsamtale eller lignende, med bl.a. deltakere fra 
skoleledelsen, i et opplegg på totalt ca. 2-2 ½ time. Planen foreløpig å avholde dette i slutten av april. 
Mulig en kombinasjon av fysisk og digitalt opplegg, ev. flytte til slutten av skoleåret eller begynnelsen 
av neste skoleår, avhengig av smittesituasjonen. 
 
- Sak 44/2020-21 Status 17 mai ved Ingeborg 
Innspillet om avslutning før 17. mai, jf. sak 40, kom fra komiteen. Blir ingen 17. mai-feiring slik vi 
kjenner den.  
 
- Sak 45/2020-21 Info om FAU til video førsteklassinger. 
FAU v/leder forfatter en tekst der FAU presenteres, slik at «nye» foreldre blir kjent med hva FAU er, 
hvilke saker en jobber med osv. I tillegg bør FAU være med på besøksdag for å informere nærmere. 
 
 
 
 



- Sak 46/2020-21 Eventuelt 
Digital skole – erfaringer. Delte opplevelser, men stort sett opplevelse av at lærerne gjør en god 
innsats. Noe lite variasjon. Viktig at skolehelsetjenesten får bruke sine ressurser til å fange opp og 
ivareta de sårbare elevene i denne situasjonen. Spilles inn til neste SU-møte.  

Rektor inviteres til deler av neste møte for å informere om Kvalitetsmeldingen, en rapport som 
kommer en gang i året og sier noe om tilstanden i Haugesundskolen generelt, på kommunenivå. 
Rektors presentasjon/gjennomgang av rapporten tas inn i årshjulet for FAU. 


